

СВЯТО- НИКОЛАЕВСКИЙ СОБОР В БРИСБЕНЕ

stnicholascathedral.org.au

Настоятель: протоиерей Гавриил Макаров ☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com
Помощник настоятеля: протоиерей Иоанн Вир ☎ 0438 007837 ✉ frjohn@icloud.com

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ - First week of Great Lent 2023

Вос 26 фев: Неделя Сыропустная. ПРОЩЕНОЕ ВОСКРЕСЕНЬЕ.
Божественная Литургия с чином "прощения"8.30утр

Начало Великого Поста - Первая (Чистая) Седмица

Пон 27 фев: Великое повечерие с чтением Великого Канона св. Андрея Критского 6.00веч

Вто 28 фев: Великое повечерие с чтением Великого Канона св. Андрея Критского 6.00веч

Сре 01 мар: Великопостная утренняя с *Литургией Преждеосвященных Даров* 8.30утр
Великое повечерие с чтением Великого Канона св. Андрея Критского 6.00веч

Чет 02 мар: Великое повечерие с чтением Великого Канона св. Андрея Критского 6.00веч

Суб 04 мар: Исповедь.....4.30веч
Бдение.....5.00веч

Вос 05 мар: 1-е Воскресенье Великого Поста. ТОРЖЕСТВО ПРАВОСЛАВИЯ.
Литургия св. Василия Великого и молебен "О обращении заблудших"
(и благословения колива)8.30утр

ST NICHOLAS CATHEDRAL BRISBANE

stnicholascathedral.org.au

Rector: Fr Gabriel Makarov ☎ 0419 308338 ✉ frgabmak@gmail.com
Assistant Rector: Fr John Weir ☎ 0438 007837 ✉ frjohn@icloud.com

SCHEDULE OF SERVICES - First Week of Great Lent 2023

Sun 26 Feb: Cheesefare Sunday. FORGIVENESS SUNDAY.
Divine Liturgy with "rite of forgiveness"8.30am

Beginning of Great lent - First (Cleansing) Week

Mon 27 Feb: Great Compline with reading from the Great Canon of St. Andrew of Crete..... 6.00pm

Tue 28 Feb: Great Compline with reading from the Great Canon of St. Andrew of Crete..... 6.00pm

Wed 01 Mar: Great-Lenten Matins with *Liturgy of the Presanctified Gifts* 8.30am
Great Compline with reading from the Great Canon of St. Andrew of Crete..... 6.00pm

Thu 02 Mar: Great Compline with reading from the Great Canon of St. Andrew of Crete..... 6.00pm

Sat 04 Mar: Confession.....4.30pm
Vigil.....5.00pm

Sun 05 Mar: 1st Sunday of Great Lent. TRIUMPH OF ORTHODOXY.
Liturgy of St Basil and Moleben "For the conversion of those who are lost"
(and blessing of Koliva)8.30am